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 Zapisnik  10. sjednica Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice održane dana 30. lipnja 2022. 

 u 19,00 sati 
    
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI: 
 
ZDRAVKO PERNAR  
IVAN ANTIĆ  
KARLA KNEŽEVIĆ  
DALIBOR LATIN  
GRACIAN ČOP  
DAMIR LJUBANOVIĆ  
MARIO KRUŽIĆ  
IGOR IVANČIĆ  
BRANKO KLEKOVIĆ  
IVA KARLIĆ   
BORIS BORAS  
IVAN SMOJVER  
SONJA POLONIJO  
VEDRAN ANTIĆ 
 
SJEDNICI NIJE NAZOČNA: 
 
VESNA CAR SAMSA 
 
OSTALI NAZOČNI: 
 
Gradonačelnik Grada Crikvenice Damir Rukavina, zamjenica gradonačelnika Ivona 
Matošić Gašparović, Saborska zastupnica Ermina Lekaj Prljaskaj, pročelnica 
Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković, 
pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i zaštitu okoliša Mario Zubčić, 
pročelnica Upravnog odjela za financije, turizam i gospodarstvo Jasna Perhat, 
pročelnica Upravnog odjela za investicije, prostorno uređenje i imovinu Vjekoslava 
Glavan, viša stručna suradnica za opće i kadrovske poslove Sara Kolak Štula, 
ravnateljica OŠ Zvonka Cara Desirre Pečaver, Martina Šimarić zamjenica tajnice OŠ 
Vladimira Nazora, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, Mario Jelčić 
zamjenik  direktora EKO Murvice,  ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina, 
direktori VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d. o. o. Igor Uremović i Veselko Mutavgjić, 
direktorica TZ Grada Crikvenice Marijana Biondić, Martina Magaš ravnateljica Dječjeg 
vrtića RADOST Crikvenica, Denis Beganović – predstavnik bošnjačke manjine, 
Crikva.hr – Ivica Šubat, Anto Ravlić-INFO Tunera. 
 
U odsustvu predsjednice po njenom ovlaštenju sjednicu je vodio potpredsjednik 
Branko Kleković. 
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Potpredsjednik Gradskog vijeća Branko Kleković otvorio je sjednicu, pozdravio 
nazočne i otvorio aktualni sat. 

 
Aktualni sat 
 
Damir Ljubanović postavlja pitanje kakva je situacija za gradskom plažom. Drugo se 
pitanje odnosi na turističke manifestacije  koje se događaju u Gradu. Pročelnica 
Vjekoslava Glavan odgovara da je Grad 17. svibnja 2022. dobio obavijest od Županije 
da nije odabran koncesionar za gradsku plažu Crikvenica, te je dobio  dopunu potvrde 
za mogućnost izdavanja koncesijskih odobrenja. Promtno se je plaža očistila, otvorili 
su se WC-i te je Grad dao raspis za koncesijske djelatnosti a koji je postupak u tijeku. 
Direktorica TZ Crikvenica Marijana Biondić upoznala je nazočne da je TZ Grada ove 
godine planirala i prema programu održava ili će održati slijedeće manifestacije. 
Palada – upravo uspješno završena, Sretno Selce, Plivački maraton, Glazbene ljetne 
večeri, Summer showtime, Summer Dance,  Open Air Cinema. 
 
Sonja Polonijo postavlja pitanje koliko se je izdalo koncesijskih odobrenja i da li će 
koncesionari morati platiti cijeli iznos za koncesiju iako su sa radom započeli kasnije. 
Drugo je pitanje tko upravlja Lagurom tunera. Na Web stranici navedeni su samo 
kontakti Veselka Mutavgjića i stručne suradnice. Treće je pitanje vezano za učiteljice 
koje rade u produženom boravku i  kojima su istekli ugovori o zapošlajvanju sa krajem 
školske godine. Kako je to bilo već prije vijećničko pitanje zanima je što se je po istom 
napravilo. Četvrto je pitanje kako se kontrolira i što je sa postavljenim znakom ispred 
hotela Slaven gdje stoji zabrana do uvale Slane za prometovanje, a isto se odvija. 
Predlaže da se ipak do uvale Slane označi nekoliko parkirnih mjesta a da se ostali 
prostor kontrolira. Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da u ovom momentu ne 
može reći broj izdanih koncesijskih odobrenja iz razloga jer su u postupku izdavanja, 
jedan je dio izdan i napisan. Radi se o upravnom postupku koji zahtijeva određeno 
vrijeme i poštivanje rokova. Predsjedniik Vijeća za koncesije Zdravko Pernar 
obrazložio je da prijavljeni imaju pravo i na dopunu dokumentacije u roku od 7 dana te 
se i tu vrijeme izdavanja koncesijskih odobrenja produljuje. Sonja Polonijo postavlja 
pitanje što se događa ukoliko je netko uplatio iznos za koncesiju a nije dobio rješenje 
– da li će mu se uplaćeni iznos  vratiti, odnosno temeljem čega je izvršio plaćanje – 
traži pisani odgovor. Pročelnica Jasna Perhat odgovara vezano za pitanje o Laguru – 
predsjednik Skupštine ima sve ovlasti za upravljanje Lagurom, a što će se odgovoriti i 
pisanim putem odnosno upit poslati Laguru. Pročelnica Jasminka Citković obrazlaže 
vezano za istek ugovora zaposlenim učiteljicama u produženom boravku, da su škole 
dobile zadatak od strane Grada da ispitaju ima li posla za vrijeme školskih praznika. 
Također će se ispitati da li postoji mogućnost zapošlajvanja istih u okviru vrtića. 
Pročelnik Mario Zubčić vezano za postavljeni prometni znak kod hotela Slaven i 
prijedloga za parkirna mjesta mora se izaći na teren i utvrditi što je najbolja moguća 
opcija.  
 
Iva Karlić postavlja pitanje što je sa minibusom u vlasništvu EKO Murvice. Drugo se 
pitanje odnosi na kontrolu postavljenih terasa duž obalnog pojasa u Crikvenici, s 
naglaskom na terasu hotela International. Direktor EKO Murvice Franko Gržetić 
odgovara da je mini bus djelomično ispravan. Neko vrijeme bio je na raspolaganju 
sportašima, ali to nije isplativa investicija. Kada se radi o terasama pročelnik Mario 
Zubčić odgovara da komunalni redari redovito vrše kontrolu, a upravo je danas 



3 
 

planirana terasa hotela International. Više je problema u Selcima. Imamo nebrojeno 
poziva od građana. Nemoguće je to odraditi sa momentalno zaposlenim komunalnim 
redarima od kojih je jedan na bolovanju a drugi je zatražio prestanak radnog odnosa. 
Komunalni redari redovito pišu kazne iako  to nije jedino  rješenje da se napravi red. 
Iva Karlić napominje da u sklopljenim ugovorima za terase piše da ukoliko se korisnik 
ne pridržava odredbi ugovora da se ugovor može raskinuti. Voditelj komunalnih redara 
Alen Plukavec obrazložio je da su komunalni redari danas obišli sav teren u Selcima 
te se nada da će sutra situacija biti bolja. Ukoliko se pojedinci ne budu pridržavali 
ugovora preostaje nam raskinuti ugovor sa korisnikom terase. 
 
Ivan Smojver osvrće se na pisani odgovor u vezi sječe stabala u parku pokraj plivališta 
u Crikvenici. U odgovoru se navodi da postoji  pet gljivičnih oboljenja, te ga zanima da 
li svih pet ima stanište u našem parku, jer je to pogubno ukoliko je točno. Traži pisani 
odgovor. Nadalje Ivan Smojver naglašava da su neke mikrolokacije zapuštene kada 
se radi o cvijeću i raslinju pa navodi primjerice Lučicu, predio kod Miramara. Zamjenica 
gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović napominje da se u Gradu i komunalnom 
poduzeću poduzimaju sve akcije i radnje kako bi Grad izgledao ljepše i svi zaposleni 
se trude. Ne zna o kojim se lokacijama – zapuštenima radi pa moli vijećnika da 
Upravnom odjelu dostavi točne lokacije na kojima će se odmah dati pozornost. 
 
Karla Knežević ima primjedbu na vozila EKO Murvice koja vrše skupljanje otpada od 
7,00 – 8,00 sati u Ulici Kralja Tomislava. Isto tako pita da li se smeće može kupiti ranije 
u Štrosmajerovoj ulici. To je vrijeme odlaska ljudi na posao a i kada je školska godina 
djeca u to doba idu u školu pa je promet naglašeniji. Franko Gržetić odgovara da se 
od 7,30 – 8,00 sati čisti centar – trg, gdje su postavljene male košarice koje se brzo 
napune, iza toga slijede ulice. Uzeli smo termin 7,30 - 8,30 za Tomislavovu, ali može i 
drugačije. Imali smo sastanak sa MO Centar i dogovorili smo da se ide u naplaćivanje 
kazni ukoliko se utvrdi da se kućno smeće odlaže u vanjske košarice, naravno nakon 
postavljanja kameri. 
 
Gracian Čop postavlja pitanje planira li Grad povećati broj  WC -a i da li ima u planu 
obnoviti postojeće. Isto se odnosi na wc za osobe s poteškoćama u kretanju kao i za 
silaznu rampu za u more za osobe s poteškoćama u kretanju Pročelnica Vjekoslava 
Glavan odgovara da su wc-i dati u zakup, da se za sada ne predviđa ulaganja u nove 
wc. Silazne rampe su dvije, nalaze se u Crikvenici i Jadranovu i trebalo bi uložiti u iste 
kao i povećati broj na području grada. 
 
Ivan Antić postavlja pitanje neugledno postavljenog objekta koji narušava izgled 
između bazena i Polače u Selcu. Drugo je pitanje na koji se način u Selcu rješava 
čistoća mjesta. Alen Plukavec odgovara da se na toj lokaciji radi o dva objekta. Uporni 
smo u pisanju kaznio pa će se na taj način uvesti red. Direktor EKO Murvice odgovara 
da se je dogovorilo sa MO da će se idući tjedan na adekvatan način upozoriti 
gospodarske objekte i obići ih sa komunalnim redarstvom vezano za način odlaganja 
smeća. U protivnom ide se u kažnjavanje. 
 
Mario Kružić izrazio je nezadovoljstvo odgovorom o Poduzetničkom centru i traži 
pisanu dopunu sukladno postavljenom pitanju. Nadalje postavlja pitanje vezano za 
upise u Dječji vrtić. Naglašava da je upisano 105 djece, dok ih je 37 neupisano. 
Postavlja pitanje kako i na koji će način biti zbrinuta ista djeca. Drugo se pitanje odnosi 
na kupnju stare škole prilikom koje se je potpisao sporazum s Ekonomskim fakultetom 
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u svrhu korištenja stare škole za cjeloživotno obrazovanje. Do realizacije tog 
sporazuma nije došlo te ga zanimaju razlozi, jer je istu odluku potvrdilo i Gradsko 
vijeća. Traži pisani odgovor. Treće pitanje vezano je za prekršaje koji su utvrđeni zbog 
prekoračenja roka do kojeg se mogu izvoditi građevinski radovi, a svjesni situacije koja 
je prisutna na području grada. Traži pisani odgovor koji će sadržavati popis svih kazni 
izrečenih od strane komunalnih redara po pitanju prekoračenja roka do kojeg se mogu 
izvoditi građevinski radovi. Četvrto pitanje koje postavlja vezano je za glavnu gradsku 
plažu u Crikvenici – da li će Grad tužiti izrađivača idejnog projekta uređenja glavne 
gradske plaže koji je izradio projekt koji nije u skladu sa zakonom. Zamjenica 
gradonačelnika pita odakle su preuzete brojke o upisu djece u vrtić, na što Mario Kružić 
odgovara sa web stranice vrtića Radost. Zamjenica nadalje obrazlaže da je 
dokumentacija za dječji vrtić u Gornjem kraju spremna, očekuje se sufinanciranje od 
države, vlastiti dio osiguran je u proračunu i početak radova očekuje se ujesen. 
Pročelnik Mario Zubčić odgovara za građevinske radove da je za prekoračenje istih 
bilo primjedbi i od strane građana te su se izvršili uvidi putem komunalnih redara, a 
sve će se dati u pisanom odgovoru. Gradonačelnik odgovara za koncesiju na glavnoj 
gradskoj plaži da je Županija ta koja raspisuje natječaj kao vlasnik. Županija je 
odabrala firmu Teta Filumena  i županija izdaje lokacijsku dozvolu,  a u isto vrijeme 
nije potpisala ugovor sa firmom koju je odabrala. Grad tu ne snosi nikakvu krivicu. 
Mario Kružić reagira da to nije odgovor na njegovo pitanje, obrazlaže da je idejno 
rješenje naručio Grad a nije nitko utvrdio da je isto u suprotnosti sa Prostornim planom. 
 
Zdravko Pernar napominje da je fontana na trgu u Crikvenici zapuštena. Drugo se 
pitanje odnosi na defibrilatore kojih je u posjedu Turistička zajednica, odnosno da li se 
koriste i da li je tko obučen za rad. Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić 
Gašparović odgovara da je fontana u funkciji a treba usložiti sredstva da se digne na 
određenu razinu te da bude boljeg izgleda. Direktorica TZ Marijana Biondić odgovara 
da TZ posjeduje dva defibrilator te da su četiri djelatnika educirana za upravljanje 
njima. 
 
Boris Boras postavlja pitanje što je sa Ulicom Ivana Gorana Kovačića u Jadranovu 
gdje je vlasnik objekta koji se nalazi na tržnici ogradio javnu površinu za vlastiti parking. 
Da li se je na tu situaciju reagiralo. Drugo je pitanje vezano za tende na trgu u 
Crikvenici. Naime ugostitelji se već duže vrijeme tuže na kvalitetu i oblik istih. Za 
nevremena su beskorisne, a skupljači su prašine i smeća. Pročelnik Mario Zubčić 
odgovara  da mu nije poznata situacija u Jadranovu te da će se odmah sutra izići na 
teren. Zamjenica gradonačelnika odgovara da je u planu promijeniti tende ali ne i 
konstrukciju što bi izazvalo dizanje ploča na velikom dijelu trga. U rujnu će se 
ugostiteljima i Mjesnom odboru prezentirati prijedlog i zajednički naći rješenje. Na 
konstataciju zamjenice da je trg saživio sa građanima Boris Boras odgovara da upravo 
promjene koje moramo raditi govore suprotno. 
 
Branko Kleković postavlja pitanje parkiranja u Štrosmajerovom šetalištu, točnije na 
balustradi, i kada će se u funkciju staviti pauk. Pita kakvi su resursi komunalnog 
redarstva  i kako osigurati prometni red. Pročelnik Mario Zubčić odgovara da je jučer 
održan sastanak sa predstavnicima EKO Murvice. Dogovoreno je da će djelatnici EKO 
Murvice dati suport komunalnom redarstvu a kroz koji dan startati će i pauk. 
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Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku a potpredsjednik je utvrdio 
da je sjednici nazočno 14 vijećnika. 
Potpredsjednik Gradskog vijeća predložio je dnevni red. Prilikom predlaganja dnevnog 
reda dao je na glasovanje prijedlog za dopunu odnosno za uvrštavanje točke dnevnog 
reda po hitnom postupku – Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o javnim 
priznanjima Grada Crikvenice, a na prijedlog Kluba vijećmika SDP-PGS. Kako se je 6 
vijećnika glasovanjem izjasnilo ZA uvrštavanje točke po hitnom postupku u dnevni red 
sjednice, potpredsjednik vijeća Branko Kleković utvrdio je da nije prošao prijedlog za 
uvrštenje točke po hitnom postupku.  
Prišlo se je ponovnom utvrđivanju kvoruma prije glasovanja za dnevni red te je 
utvrđeno da je sjednici momentalno nazočno 12 vijećnika. Vijećnici su jednoglasno sa 
12 glasova ZA prihvatili dnevni red. 
 
 

D n e v n i   r e d  
 

1. Verifikacija Zapisnika 9. sjednice Gradskog vijeća 
2. Prijedlog odluke o dopunama Odluke o komunalnom redu 
3. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja Grada Crikvenice 

2023.- 2030. godine  
4. Prijedlog poslovnika o I. izmjeni Poslovnika Gradskog vijeća Grada Crikvenice 
5. Referat Odbora  za izbor i imenovanje – prijedlog za imenovanje suca porotnika 

PGŽ za mladež  
6. Izvješće o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidata za izbor u Savjet mladih 

Grada Crikvenice  
7. Prijedlog I. izmjena i dopuna Plana lokacija za postavljanje ugostiteljskih terasa 

2022/23.g  
 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 10. sjednice Gradskog vijeća 
 
Vijećnici su sa 
12 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
donijeli 

Z a k l j u č a k 
Verificira se Zapisnik sa 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 
 
 

TOČKA 2. Prijedlog odluke o dopunama Odluke o komunalnom redu 
 
Uvodno obrazloženje dala je voditeljica Odsjeka Marinela Krešić Ljubanović. 
U raspravi su sudjelovali Mario Kružić i Sonja Polonijo. 
Nakon što je predsjednik tražio provjeru nazočnih vjećnika i utvrdjivanja kvoruma od 
14 nazočnih, 
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vijećnici su sa 
14 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli 

O D L U K U 
o dopunama Odluke o komunalnom redu 
(Tekst Odluke KLASA:363-01/22-01/27  prileži Zapisniku i čine njegov sastavni dio) 
 
 

TOČKA 3. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka izrade Plana 
razvoja Grada Crikvenice 2023.- 2030. godine  
 
Obrazloženje o prijedlogu odluke dala je pročelnica Jasna Perhat. 
 
Vijećnici su bez rasprave sa 
14 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli 

O D L U K U 
o pokretanju postupka izrade Plana razvoja Grada Crikvenice 2023.- 2030. godine  
(Tekst Odluke KLASA:972-01/22-01/01  prileži Zapisniku i čine njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 4. Prijedlog poslovnika o I. izmjeni Poslovnika Gradskog 
vijeća Grada Crikvenice 
 
Prijedlog je obrazložila pročelnica Jasminka Citković.6 
U raspravi je sudjelovao predsjedavajući Branko Kleković. 
Nakon provedenog glasovanja potpredsjednik je utvrdio da Prijedlog nije prihvaćen 
jer se je za isti izjasnilo 6 vijećnika ZA. 
 
 

TOČKA 5. Referat Odbora  za izbor i imenovanje – prijedlog za 
imenovanje suca porotnika PGŽ za mladež  
 
Prijedlog za imenovanje suca porotnika za mladež obrazložio je predsjednik Odbora 
za izbor i imenovanje Zdravko Pernar. 
 
Vijećnici su bez rasprave sa 
14 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
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Z  a k l j u č a k  

Gradsko vijeće Grada Crikvenice na temelju prijedloga Odbora za izbor i imenovanje 
predlaže Županijskoj skupštini Primorsko-goranske županije, Odboru za izbor, 
imenovanja i dodjelu povelja i priznanja imenovanje ANA MUŽEVIĆ BABIČ suca 
porotnika za mladež Županijskog suda u Rijeci. 

(tekst Zaključka KLASA: 701-01/22-01/05 UR.BROJ: 2170-5-04/05-22-10 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 

TOČKA 6. Izvješće o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidata 
za izbor u Savjet mladih Grada Crikvenice  
 
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Odbora za izbor i imenovanje Zdravko Pernar. 
U raspravi je sudjelovala Sonja Polonijo. 
 
Vijećnici su  sa 
14 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli 

Z a k l j u č a k 
 

Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća prijedlog Odbora za izbor i imenovanje te 

raspisivanje novog javnog poziva za izbor članova Savjeta mladih Grada Crikvenice 

prolongira nakon donošenja  izmjena zakona o savjetima mladih. 

 

(tekst Zaključka KLASA: 024-02/22-01/03 URBROJ: 2170-5-04/01-22-19 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 

TOČKA 7. Prijedlog I. izmjena i dopuna Plana lokacija za postavljanje 
ugostiteljskih terasa 2022/23.g  
 
Prijedlog je obrazložila pročelnica Vjekoslava Glavan. 
U raspravi su sudjelovali Sonja polonijo, Boris Boras, Mario Kružić, Branko Kleković, i 
Ivan Smojver. 
 
Vijećnici su  sa 
8 glasova ZA 
4 glasa PROTIV 
1 SUZDRŽANI glas 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
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Z a k l j u č a k 

o prihvaćanju Izmjena i dopuna Plana lokacija za postavljanje ugostiteljskih terasa 
2022/23.g  
 
(tekst Zaključka KLASA: 372-01/22-01/14 URBROJ: 2170-5-07/01-22-11 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 
Dovršeno u 21,30 sati. 
 
Stručna referentica za pripremu           Potpredsjednik  Gradskog vijeća 

sjednica Gradskog vijeća  i            Branko Kleković, dipl.ing.geod. 

kolegij gradonačelnika 

Dubravka Pobor 

 

 

 


